
 
 

ZAPISNIK 61. SJEDNICE IZVRŠNOG ODBORA 
SAVEZA IZVIĐAČA HRVATSKE 

 
 

61. sjednica Izvršnog odbora održana je 28.12.2018. u prostorijama Saveza izviđača Hrvatske u 

Zagrebu, Koturaška 3a, s početkom u 17.30 sati  

 

Na sjednici su prisutni sljededi članovi Izvršnog odbora: 

Bojko Kukid, Boris Vujnovid, Nenad Andrašek i Siniša Ivankovid . 

 

Utvrđeno je da postoji potreban kvorum te da se mogu donositi pravovaljane odluke. 

 

Ostali prisutni na sjednici Izvršnog odbora su: 

Tamara Karlovid, administrativni tajnik, Dan Špicer, poslovni direktor, Lidija Pozaid Frketid, 

predsjednica Saveza  

 

Bojko Kukid kao predsjednik Izvršnog odbora predlaže sljededi dnevni red: 

 

Dnevni red sjednice: 

 

1. Verifikacija zapisnika s 60. sjednice 

2. Kalendar aktivnosti za 2019. 

3. Ovlaštenje za donošenje odluka iz domene glavnog načelnika 

4. Uniforme 

5. Razno 

 

Dnevni red je jednoglasno prihvaden s 4 glasa za. 

 

AD1. Verifikacija zapisnika s 60. sjednice IO  

Kukid predlaže da se usvoji Zapisnik s 60. sjednice IO kako bi se objavio na web stranicama 

Saveza.  Zapisnik je  prihvaden jednoglasno s 4 glasa za.  

 

AD2. Kalendar aktivnosti za 2019 

 

Izlaže Vujnovid. Na Saboru je donesen Plan aktivnosti za 2019. godinu. Kako bi ga 

operacionalizirali sastavljen je Kalendar aktivnosti s definiranim datumima sukladno prijavama za 

organizaciju nacionalnih aktivnosti koje su pristigle  na Javni poziv koji je bio raspisan. Predlaže da se  



Kalendar usvoji, a ako bude naknadnih prijava za organizaciju sukladno  de se i nadopuniti. Kalendar 

aktivnosti za 2019. godinu usvojen je jednoglasno s 4 glasa za. 

 

AD3. Ovlaštenje za donošenje odluka iz domene glavnog načelnika 

 

Izvještava Kukid,. Obzirom da je Vijede ovlastilo IO za donošenje odluka iz domene glavnog 

načelnika, a trenutno su aktualne prijave za VDA predlaže da se ovlasti Helen-Marie Kerovec da 

pregledava i odobrava zaprimljene prijave za VDA. Odluka je donesena jednoglasno s 4glasa za. 

 

 

AD4. Uniforme 

 

 Izlaže Kukid. Nakon što su uniforme prezentirane na Saboru članovi IO su još jednom pregledali 

prispjele uzorke. Smatraju da bi trebali tražiti neku gušdu tkaninu odnosno kod ovih uzoraka provjeriti 

jesu li providni prilikom nošenja. Nakon provedene rasprave zaključeno je da treba vidjeti još mogudnosti 

oko izbora tkanine odnosno materijala za izradu uniforme. Zaključak je prihvaden jednoglasno s 4glasa 

za. 

 

AD5. Razno 

 

 Izlaže Vujnovid. Načelnik za informiranje je predložio da se za sve udruge otvore alias mail adrese 

na domeni scouts.hr . Načelnik za informiranje je iznio taj prijedlog radi lakšeg održavanja i pradenja liste, 

a samim time i smanjenja opsega posla oko izmjena mail adresa i ostalih stvari vezano za tu mailing listu. 

Prijedlog je prihvaden jednoglasno s 4glasa za. 

Sastanak je završio u 18.30 sati. 

 

Zapisnik vodila: 

Tamara Karlovid 

 

 

Predsjednik IO 

Bojko Kukid 

 


